
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 29. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 23. prosinca (ponedjeljak) 2024. godine, s početkom u 10:30 sati, u 

gradskoj vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Elizabeta Volarević Matulović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Prije utvrđivanja kvoruma, predsjednica Vijeća utvrdila je da je Mandatni odbor podnio  

Izvješće o  mirovanju mandata vijećniku Andriji Fabrisu i početku vijećničkog mandata 

zamjeniku Jurici Volareviću. 

Nakon utvrđivanja ovih činjenica, vijećnik Jurica Volarević položio je svečanu prisegu te 

potpisao primjerak svečane prisege, nakon čega se je pristupilo utvrđivanju kvoruma. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Marko Skokandić, Ivan Šale, Marin Laus, Kristo Cebalo, Ante Milat, 

Jurica Volarević. 

Sjednici od početka nisu nazočili: Darko Tarle. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za 

opće poslove i mjesnu samoupravu, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije i 

Nikola Roso, viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 12 vijećnika.  

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Vijeća utvrđuje da je gradonačelnica podnijela prijedlog za brisanje točke 7.  

dnevnog reda – Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  tehničkoj 

kulturi Grada Korčule za 2024. godinu budući da nije došlo do izmjena. 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Vijeća 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu 

3. Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2024. godini 

4. Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini 

5. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Korčule za 2024. godinu 

6. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu Grada 

Korčule za 2024. godinu 



7. Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 

2027. godinu 

8. Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu 

9. Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 

2025. godini 

10. Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini 

11. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2025. godinu 

12. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu 

13. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 2025. godinu 

14. Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih  stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. 

godini 

15. Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na 

području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. 

16. Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju 

17. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

18. Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području Grada Korčule 

koje nisu u vlasništvu Grada Korčule 

19. Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju dionica HTP 

Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule 

20. Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom 

21. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi 

22. Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Korčule u 2025. godini 

23. Konačni prijedlog Zaključka  

24. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula 

25. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo 

26. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo 

27. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. godinu 

28. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. godini. 

29. Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske 

službe 

spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. 

30. Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti 

31. Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Korčula. 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

 



1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 28. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 28. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

2. TOČKA - Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna 

Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i  

5„protiv“). 

 

3. TOČKA – Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa 

održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i  5„protiv“). 

 

 

 

 



4. TOČKA – Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa 

građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i  5„protiv“). 

 

5. TOČKA - Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Korčule za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Konačni prijedlog programa o 

izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, podnijela je 

pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2024. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ 

i  5„protiv“). 

 

6.TOČKA - Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu 

Grada Korčule za 2024. godinu  

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa 

javnih potreba u sportu Grada Korčule za 2024. godinu , te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

sportu Grada Korčule za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 



Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u sportu Grada Korčule za 2024. godinu , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu Grada Korčule 

za 2024. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ 

i  5„protiv“). 

 

7. TOČKA - Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna 

za 2026 i 2027. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. 

i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija 

Proračuna za 2026 i 2027. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić i gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici : Kristo Cebalo, Tonći Žuvela, Ivana Pačić Unković, Marko 

Skokandić, Silvano Kapor, predsjednica Vijeća Marija Šegedin, pročelnica Bernarda Tomić i 

gradonačelnica.  

Repliku je imao vijećnik Tonći Žuvela na izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnica 

Ivana Pačić Unković na izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnica Ivana Pačić Unković 

na izlaganje gradonačelnice, vijećnik Marko Skokandić na izlaganje vijećnice Ivane Pačić 

Unković , vijećnica Ivana Filipi na izlaganje vijećnika Kriste Cebala, vijećnik Kristo Cebalo  

na izlaganje Ivane Filipi.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Proračuna Grada 

Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. godinu, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  

5„protiv“). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. 

godinu 

  

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 

2025. godinu , podnijela je pročelnica Bernarda Tomić. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 



 

9. TOČKA – Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2025. godini , podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice 

kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

11. TOČKA – Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 

2025. godinu 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 



Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, 

usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

12. TOČKA - Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2025. godinu 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu,  usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

13. TOČKA - Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2025. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5 „suzdržanih“). 

 

. 

 

14. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule 

u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih 



sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Korčule u 2025. godini podrži , te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za 

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Korčule u 2025. godini podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o rasporedu 

proračunskih sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 

Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini, 

usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„suzdržanih“). 

 

 

15. TOČKA- Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja 

pomorskim dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. podrži , te da 

se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. podnio je viši stručni 

suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovali : Ivana Pačić Unkovi, i Tonći Žuvela Predsjednica Vijeća Marija 

Šegedin stavila je Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom 

na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028., u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na području 

Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028., usvojen je jednoglasno ( 11 „za“ ). 

 

16. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju 

     

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za 

brodove na kružnom putovanju podrži , te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 



Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam 

Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o visini turističke 

pristojbe za brodove na kružnom putovanju, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju, 

usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

17. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj 

skrbi 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke 

o socijalnoj skrbi podrži, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

socijalnoj skrbi podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o socijalnoj skrbi u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi, usvojen je 

jednoglasno (12 „za“ ). 

 

18. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području 

Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih 

vrtića na području Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području 

Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, podnijela je gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali : Kristo Cebalo, Ivana Pačić Unković, Tonći Žuvela, gradonačelnica. 

Repliku je imala vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje vijećnika Tonćija Žuvele, vijećnica 

Ivana Filippi na izlaganje vijećnice Ivane Pačić Unković , vijećnica Ivana Pačić Unković na 

izlaganje Ivane Filipi, vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje gradonačelnice 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju 

dječjih vrtića na području Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, u tekstu kako 

je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području Grada Korčule koje 

nisu u vlasništvu Grada Korčule, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

 

 



19. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju 

dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju 

dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso i gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali : Silvano kapor, Tonći Žuvela. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Tonćija Žuvele.  

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula 

d.d. u vlasništvu Grada Korčule, usvojen je većinom glasova ( 10 „za“ i 2 „ suzdržana “ ). 

 

20. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke 

zajednice isplatom, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice 

isplatom, podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola 

Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću 

suvlasničke zajednice isplatom, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom, usvojen je 

jednoglasno ( 12 „za“ ). 

 

21. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne 

infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture 

javnog dobra u općoj uporabi, podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu 

i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju 

komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 



Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi, usvojen je jednoglasno ( 12 „za“ ). 

 

22. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova na području Grada Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvođenja 

građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, podnijela je gradonačelnica. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Korčule u 2025. godini, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

23. TOČKA-Konačni prijedlog Zaključka  

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka, podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović. 

Raspravi je sudjelovao vijećnik Kristo Cebalo i gradonačelnica. 

 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

24. TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 



Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso. 

U raspravi su sudjelovali : Kristo Cebalo, Tonći Žuvela, Marko Skokandić, Jurica Volarević, 

Marin Laus,pročelnica Bernarda Tomić, gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Krista Cebala, vijećnik Kristo 

Cebalo na izlaganje vijećnika Silvana Kapora, vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje 

vijećnika Krista Cebala, vijećnik Kristo Cebalo na izlaganje vijećnice Ivane Pačić 

Unković,vijećnik Ivan Šale na izlaganje vijećnice Ivane Pačić Unković, predsjednica Vijeća 

Marija Šegedin na izlaganje vijećnika Ivana Šale, vijećnik Marin Laus na izlaganje proćelnice 

Bernarde Tomić, vijećnik Ivan Šale na izlaganje gradonačelnice, vijećnica Ivana Filipi na 

izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnice Ivane 

Filipi. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 655/289 k.o. Korčula, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i 5 „ protiv “ ). 

 

25. TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo , podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovala Ivana Pačić Unković. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“  i 5 „protiv“ ). 

 

26.TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 



Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“  i 5 „protiv“ ). 

 

27.TOČKA- Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. 

godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Analiza stanja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. 

godinu, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Analizu stanja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. godinu, usvojena 

je jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

28.TOČKA - Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. 

godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 

Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. 

godini., podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Plan razvoja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule u 2025. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. godini, usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

29.TOČKA- Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba za 

obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 



Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba za 

obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. , u tekstu 

kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., usvojen je jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

30.TOČKA- Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti 

 

Uvodno obrazloženje Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje 

suglasnosti, podnijela je gradonačelnice. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu 

Korčula – davanje suglasnosti , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti, usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

31.TOČLA - Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Korčula. 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na 

prijedlog Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Korčula., podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne 

suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Korčula , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Korčula., usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

Završeno u 16:13 sati. 

 

KLASA: 024-02/24-01/08 

URBROJ: 2117-9-03/1-24-2 

                                                                                                                                                             

                                                                                                              

                                                                                                                     

PREDSJEDNICA 

        GRADSKOG VIJEĆA                                                                                                                  

 

              Marija Šegedin                     

 

 

 


